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Sprawozdanie Rady Uczelni                                                                       

Akademii Sztuk Pięknych im. Jana Matejki w Krakowie                                               

za rok 2022 

 

Członkowie Rady Uczelni (RU ASP), powołani na lata 2021-2024 przez Senat Akademii 

Sztuk Pięknych im. Jana Matejki w Krakowie uchwałą nr 44/2020 z  9 grudnia 2020 roku, 

działali w roku 2022 bez zmiany składu; są to następujące osoby: 

1. prof. dr hab. Jacek Osiewalski (przewodniczący RU ASP), 

2. mgr Natalia Zarzecka, 

3. mgr Dariusz Raglewski, 

4. dr hab. Grzegorz Biliński, prof. ASP, 

5. dr Marta Bożyk, 

6. mgr Sławomir Sobczyk. 

Ponadto do Rady Uczelni weszła w roku 2022 (z mocy ustawy) przewodnicząca samorządu 

studentów ASP wybrana w grudniu 2021 roku – pani Weronika Chrząstek. 

Rada Uczelni realizowała swoje obowiązki i uprawnienia w oparciu o przepisy ustawy 

„Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce” oraz Statutu Akademii Sztuk Pięknych im. Jana 

Matejki w Krakowie i Regulaminu Rady Uczelni ASP.  

W okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 roku odbyło się kilkanaście posiedzeń i spotkań 

Rady (w trybie zdalnym lub stacjonarnym); podjęto 7 uchwał.  

21 stycznia RU ASP odbyła pierwsze posiedzenie, na którym podjęła Uchwałę nr 1/2022, w 

której pozytywnie zaopiniowała drugą korektę planu rzeczowo-finansowego na rok ubiegły 

(2021), przedstawioną Radzie przez Kwestora ASP 10 stycznia 2022 roku. 

26 stycznia na posiedzeniu Senatu ASP przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie RU 

ASP z jej działalności w roku 2021.  

8 marca odbyło się – z inicjatywy JM Rektora ASP prof. dra hab. Andrzeja Bednarczyka – 

jego spotkanie z przewodniczącym Rady Uczelni, poświęcone omówieniu bieżących kwestii 

zarządzania, a także problemów Międzyuczelnianego Instytutu Konserwacji i Restauracji 

Dzieł Sztuki.  

31 marca odbyło się kolejne spotkanie Kolegium Rektorskiego ASP i Rady Uczelni, które 

było poświęcone głównie sytuacji Międzyuczelnianego Instytutu Konserwacji i Restauracji 

Dzieł Sztuki oraz jej ewentualnym konsekwencjom dla ASP w Krakowie. 

8 kwietnia Rada Uczelni, na wniosek Działu Administracyjnego ASP, podjęła Uchwałę nr 

2/2022 w sprawie zmiany Uchwały Rady Uczelni nr 12/2021, dotyczącej zgody na 

ustanowienie służebności obciążającej prawo użytkowania wieczystego nieruchomości 

położonej przy ul. Karmelickiej 16. Chodziło o doprecyzowanie szczegółów wyrażonej 

wcześniej zgody. 
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14 czerwca Rada Uczelni przyjęła trzy Uchwały w sprawach finansowych Akademii:  

- nr 3/2022, zatwierdzającą sprawozdanie z wykonania planu rzeczowo-finansowego ASP na 

rok 2021; 

- nr 4/2022, zatwierdzającą sprawozdanie finansowe Uczelni za rok 2021 – pozytywnie 

zaopiniowane przez biegłego rewidenta powołanego uchwałą Rady Uczelni ASP nr 9/2021;  

- nr 5/2022, pozytywnie opiniującą plan rzeczowo-finansowy ASP na rok 2022.  

15 lipca, na kolejny wniosek Działu Administracyjnego ASP i w celu ostatecznego uściślenia 

szczegółów zgody, Rada Uczelni podjęła Uchwałę nr 6/2022, zmieniającą Uchwały Rady 

Uczelni nr 12/2021 i 2/2022 w sprawie zgody na ustanowienie służebności obciążającej 

prawo użytkowania wieczystego nieruchomości położonej przy ul. Karmelickiej 16.  

3 października Rada Uczelni uczestniczyła w uroczystej inauguracji roku akademickiego. 

12 października miało miejsce kolejne spotkanie Kolegium Rektorskiego ASP i Rady 

Uczelni, poświęcone głównie kwestiom finansowym oraz prezentacji nowej Pani Kwestor, 

mgr Agnieszki Rogowskiej, obejmującej swe stanowisko w ASP. Odbyła się długa dyskusja, 

podczas której ustalono m.in. tryb współpracy Pani Kwestor z Radą Uczelni, wzajemnie 

oferowanej i przyjmowanej przez obie strony z wdzięcznością. Przewodniczący RU ASP 

wyraził uznanie JM Rektorowi za podjęcie istotnej zmiany personalnej na tak ważnym 

stanowisku.  

31 października, na swym posiedzeniu w trybie zdalnym Rada Uczelni przedyskutowała 

propozycję dokumentu Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego pt. „Ramy wsparcia 

sektorów kultury i kreatywnych w Polsce”; odbyło się to na prośbę JM Rektora ASP o opinię 

(w ramach konsultacji publicznych). 

8 listopada, w siedzibie Biblioteki Głównej ASP przy ul. Smoleńsk, odbyło się posiedzenie 

Rady Uczelni ze zdalnym udziałem Pani Kwestor, mgr Agnieszki Rogowskiej, a także Pani 

Kanclerz, mgr Moniki Wiejaczki. Omówiono sytuację finansową Uczelni oraz szczegóły 

metodyki konstrukcji planu rzeczowo-finansowego, przyjętej po zmianie na stanowisku 

kwestora ASP. Po uzyskaniu obszernych wyjaśnień oraz zapewnienia o braku zagrożeń dla 

płynności finansowej, Rada Uczelni podjęła Uchwałę nr 7/2022, w której pozytywnie 

zaopiniowała istotną korektę planu rzeczowo-finansowego na rok 2022. 

1 grudnia przewodniczący RU ASP uczestniczył w uroczystym posiedzeniu Senatu ASP, 

poświęconym promocji nowych doktorów habilitowanych i doktorów sztuki.  

Ponadto członkowie RU ASP spotykali się z JM Rektorem w sprawach zarządzania Uczelnią 

oraz jej potrzeb lokalowych i finansowych, przekazując uwagi i wnioski, a także uczestniczyli 

w posiedzeniach Senatu ASP oraz w wielu wydarzeniach artystycznych organizowanych 

przez Uczelnię i jej pracowników w roku 2022. 


